
                  

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
Από το υπ’ αριθ. 2/2024 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 15/2024                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Ορισμός κοινωνικών φορέων για τη συμμετοχή 

εκπροσώπων τους στα Δ/κά Συμβούλια 

Δημοτικών Επιχειρήσεων 

 

Σήμερα 17 Ιανουαρίου του έτους 2024 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 

12-1-2024 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 

Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 

του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν με αυτές του άρθρου 6 του ν.5056/2023. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 35 μελών βρέθηκαν παρόντα 34 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Β.Παπαδόπουλος, 2) Κ.Γρηγοριάδης 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) 

Λ.Ασλανίδης, 5) Γ.Τσιλογιάννης, 6) Μ.Χασιώτης, 7) Σ.Διαμάντης, 

8) Γ.Μιχαηλίδης, 9) Α.Τσαχουρίδης, 10) Μ.Τζαφερόπουλος, 11) 

Κ.Βασιλειάδης 12) Χ.Βοργιάδης, 13) Κ.Ρίζος, 14) 

Ι.Παπαδόπουλος, 15) Κ.Σαμανίδης, 16) Η.Τσιφλίδης 17) 

Ε.Κελεσίδης, 18) Α.Λαζαρίδης, 19) Π.Βασιλείου, 20) Α.Δέλλας, 

21) Κ.Παλουκίδης, 22) Μ.Σουμελίδης, 23) Α.Βενιόπουλος, 24) 

Α.Σακαλής, 25) Π.Ντάγκα, 26) Γ.Μαλούτας, 27) Χ.Μακρίδης, 28) 

Ν.Λουκίδης, 29) Θ.Κορωνάς, 30) Π.Σπυρόπουλος, 31) 

Α.Χατζησαλάτας, 32) Θ.Θεοδωρίδης, 33) Π.Παπαδίνα, 34) 

Π.Χατζησάββας. 

Λ.Ακριβόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Ε.Ταϊπλιάδου, Γ.Φαρσαρώτος, Η.Καραμήτσος, Π.Στεργιοπούλου, Σ.Παπά, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Καραγιάννης, 

Β.Παπαδόπουλος 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Γ.Σίτας, Ε.Χειμωνόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Π.Ποταμόπουλος, Κ.Τζήμας, Ν.Μαργαριτόπουλος, 

Χ.Τσανασίδης, Χ.Κεχαΐδης, Ι.Βοργιατζίδης, Α.Τσιφλίδης, Σ.Παπαδοπούλου, Ν.Καραμητσιόπουλος, 

Μ.Λαμπριανίδης, Α.Τσαπράνης, Ν.Καρατζίδης, Ι.Σιδηρόπουλος, Σ.Ζιώγας, Ν.Παπαβασιλείου, Κ.Γκαράβελης 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 8/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 17/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Βενιόπουλος 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Βασιλειάδης 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 22/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Θεοδωρίδης 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 22/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Σακαλής 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 5-1-2024 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, 

που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 148/21-3-2011  (ΦΕΚ 1272Β΄/16-6-2011) απόφαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου Βέροιας, που βρέθηκε νόμιμη με την αριθ. 3244/20-4-11 όμοια του Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., 

αποφασίσθηκε η τροπ/ση της συστατικής πράξης (με εκ νέου σύσταση) της ενιαίας επιχείρησης με 

την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης & Αποχέτευσης Βέροιας «Δ.Ε.Υ.Α.Β.». 

Με την αριθ. 108/2011 (ΦΕΚ 1574Β΄/27-6-11) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 

Βέροιας, που βρέθηκε νόμιμη με την αριθ. 3903/18-5-11 όμοια του Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., αποφασίσθηκε 

η συγχώνευση δημοτικών Κοινωφελών Επιχειρήσεων Δήμου Βέροιας και η σύσταση νέας με την 

επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας». 

Με την αριθ. 8693/15-10-08 (ΦΕΚ 2225Β΄/30-10-2008) απόφαση του Γενικού Γραμματέα 

Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας αποφασίσθηκε η «Μετατροπή αμιγούς δημοτικής επιχείρησης 

του Δήμου Βέροιας Ν. Ημαθίας, σε κοινωφελή επιχείρηση του άρθρου 254 του ν. 3463/06 με την 

επωνυμία <Κοινωφελής Επιχείρηση Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο Δήμου Βέροιας>» ύστερα 

από την αριθ.  510/08 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας. 

Στα διοικητικά συμβούλια των ανωτέρω επιχειρήσεων μετέχει κι από ένας (1) εκπρόσωπος 

κοινωνικού φορέα. Ειδικότερα για τη ΔΕΥΑΒ μετέχει ένα (1) μέλος ως εκπρόσωπος 

περιβαλλοντικού ή κοινωνικού φορέα της περιοχής, κάτοχος πτυχίου Α.Ε.Ι. της ημεδαπής ή 

ισότιμου τίτλου της αλλοδαπής, με αποδεδειγμένη εμπειρία ή γνώσεις συναφείς με το αντικείμενο 

της επιχείρησης. Ο καθορισμός του περιβαλλοντικού ή κοινωνικού φορέα του προηγούμενου 

εδαφίου και η διαπίστωση της συνδρομής των προϋποθέσεων στο πρόσωπο του προτεινόμενου από 

αυτόν μέλους, γίνεται με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου (παρ.2,άρ. 6,ν.4623/2019). 

Προκειμένου να οριστούν τα μέλη και να συγκροτηθούν τα διοικητικά συμβούλια των 

δημοτικών επιχειρήσεων παρακαλείται το συμβούλιο να ορίσει τους κοινωνικούς φορείς που 

εκπρόσωποί τους θα συμμετέχουν στα διοικητικά συμβούλια των ανωτέρω επιχειρήσεων.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Για την ΔΕΥΑΒ θα είναι ο Σύλλογος Εργοληπτών Ν.Ημαθίας. Για την ΚΕΠΑ 

θα είναι ο Εμπορικός Σύλλογος και για το ΔΗΠΕΘΕ θα είναι ο όμιλος φίλων θεάτρου. 

Παλουκίδης: Για ποιο λόγο ο Δήμαρχος βγάζει το τεχνικό επιμελητήριο από την ΔΕΥΑΒ; 

Δήμαρχος: Eίναι πρόταση της ΔΕΥΑΒ καθώς στον Σύλλογο Εργοληπτών Ν.Ημαθίας είναι 

και αυτοί μηχανικοί και μέλη του επιμελητηρίου.  

Παλουκίδης: Γιατί μας αντικατέστησε ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ; 

Διαμάντης: Θεωρούμε πως κάποια στιγμή θα πρέπει να συμμετέχουν και οι συνάδελφοί σας.  

Παλουκίδης: Οι ίδιοι είμαστε. Κάνετε λάθος. 

Κορωνάς: Παρακαλώ να μας ενημερώσετε σχετικά με τη σχέση μεταξύ ΤΕΕ και Συλλόγου 

Εργοληπτών. 

Παλουκίδης: Δεν είναι το ίδιο. Απλά είναι πιο επιμερισμένο στους εργολήπτες. Στο ΤΕΕ 

είναι όλοι οι μηχανικοί του νομού.  

Κορωνάς: Έχει γίνει κάποια διαβούλευση σε άλλους συλλόγους, οι οποίοι έχουν και κάποιο 

αντικείμενο ομοειδές με την ΚΕΠΑ. Από την στιγμή που αλλάζει το ΤΕΕ, γιατί να μην αλλάξει και 

στην ΚΕΠΑ ο φορέας;  

Πρόεδρος: O Δήμαρχος απάντησε σε αυτό και είπε ότι ήταν πρόταση της ΔΕΥΑΒ. Σε αυτό 

που αναφέρατε κ.Κορωνά δεν υπήρχε πρόταση της ΚΕΠΑ.  

Κορωνάς: Η πρόταση αυτή πρόεδρε, είναι απόφαση διοικητικού συμβουλίου ή είναι απλά 

μία προφορική πρόταση του κ.Διαμάντη στον Δήμαρχο; 

Πρόεδρος: Δεν έχω κάποια απόφαση στα χέρια μου. 

Κορωνάς: Νομιμοποιούνται οι κ.κ Διαμάντης, Ρίζος, Πυρινός στο να προτείνουν από μόνοι 

τους; Ο Δήμαρχος κάνει την εισήγηση; Για να γνωρίζουμε ποιος προτείνει. Όταν υπάρχει μία 

πρόταση, θα πρέπει να υπάρχει από το διοικητικό συμβούλιο αλλιώς θα πρέπει να γίνει μία 

εξουσιοδότηση στον πρόεδρο ώστε να προτείνει. Υπάρχει αυτή η πρόταση των προέδρων ή είναι 

πρόταση του Δημάρχου;  

Δήμαρχος: Moυ κάνουν εντύπωση οι ερωτήσεις του κ.Κορωνά. Δεν έχει καταλάβει τι έχει 

γίνει μετά τις εκλογές. Οι προτάσεις της διοίκησης η οποία συζητά με τους συλλόγους, είναι αυτές 

που ακούτε είτε σας αρέσουν είτε όχι. Μπορείτε να τις υπερψηφίσετε ή να τις καταψηφίσετε.  
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Μας ρωτήσατε γιατί είναι ο Εμπορικός Σύλλογος; Γιατί είναι ο πολυπληθέστερος σύλλογος, 

μπορεί να πει κάποιος.  

 Διαμάντης: Ο κανονισμός το αναφέρει και είναι νόμιμο να μπει ο Σύλλογος Εργοληπτών 

Ν.Ημαθίας.  

Παλουκίδης: Σίγουρα δεν μας αρέσει αυτό που συνέβη, είναι τρομακτική η υποβάθμιση 

του ΤΕΕ και πόσο μάλλον ο εκπρόσωπος των εργοληπτών που θα είναι μέρος του ΤΕΕ γιατί μόνο 

ΠΕ μπαίνει αλλά ο κ.Διαμάντης μας αποδεικνύει πως δεν είναι πρόβλημα ο άνθρωπος ο οποίος  

θα τοποθετηθεί αλλά ο άνθρωπος ο οποίος τον τοποθετεί. Το μέλος το οποίο θα οριστεί θα είναι 

ΠΕ όπως αναφέρεται παρακάτω αλλά ο πρόεδρος δεν μας ενδιαφέρει αν είναι ΠΕ ΠΑΣΟΚ ή 

οτιδήποτε άλλο. Αυτά κατακτούνται με αγώνες ετών. Υπάρχει υποβάθμιση και ο Δήμαρχος είναι 

και ο ίδιος μέρος του ΤΕΕ. Αν είναι δυνατόν. 

Κορωνάς: Θεωρώ ότι πρέπει να υπάρχει διαφοροποίηση και στην ΚΕΠΑ. Ο όμιλος φίλων 

θεάτρου προφανώς είναι ο μοναδικός που ασχολείται με το θέατρο και προφανώς πρέπει να μείνει 

διότι είναι του αντικειμένου. 

Η δική μου πρόταση είναι γιατί να μην μπει το επιμελητήριο, στο οποίο υπάγεται και ο 

Εμπορικός Σύλλογος και είναι και πολυπληθέστερος και έχουμε συνδιοργανώσει δράσεις με το 

επιμελητήριο και τη  Περιφέρεια. Θα πρέπει να γίνει διαφοροποίηση και εδώ. Θα πρέπει να πούμε 

το επιμελητήριο να είναι ο ένας φορέας και να είναι πάλι η κ.Τσιπουρίδου εκπρόσωπος. 

Χατζησάββας: Πέρα από τους εκπροσώπους των εργαζομένων θα πρέπει να συμμετέχουν 

και συνδικαλιστικοί φορείς όπως τα εργατικά κέντρα όπως και άλλοι συνδικαλιστικοί φορείς και 

σωματεία που εκφράζουν και εκπροσωπούν αν όχι το σύνολο, ένα πολύ μεγάλο κομμάτι των 

εργαζομένων του Δήμου μας. Θα ψηφίσουμε θετικά μόνο αν υπάρχει αυτή η εκπροσώπηση, 

διαφορετικά θα ψηφίσω λευκό.  

Koρωνάς: Δεν μπορεί το επιμελητήριο να είναι ο φορέας ο οποίος θα εκπροσωπηθεί στην 

ΚΕΠΑ; Υπάρχει κάποιο κόλλημα νομικό;  

Mιχαηλίδης: Kε Κορωνά, η πρόταση είναι συγκεκριμένη. Αυτή τη στιγμή την υποβάλλει ο 

Δήμαρχος. Θα μπορούσαν να συμμετέχουν άλλοι 15 φορείς. Δεν μπορούμε να συδιαμορφώσουμε 

άλλη άποψη εμείς αν τυχόν δεν συμφωνεί ο Δήμαρχος.  

Koρωνάς: Το επιμελητήριο είναι ο πολυπληθέστερος φορέας στον Νομό Ημαθίας και στον 

Δήμο Βέροιας και θα μπορούσε να είναι αυτός ο φορέας. 

Δήμαρχος: Προσπαθούμε να εμπλέξουμε το Επιμελητήριο της Ημαθίας με τον Εμπορικό 

Σύλλογο Βέροιας. Η πρόταση παραμένει ως έχει. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου; 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Σακαλής, Π,Χατζησάββας 

Υπέρ της εισήγησης και της πρότασης του Δημάρχου ψήφισαν είκοσι (20) δημοτικοί 

σύμβουλοι, οι: Β.Παπαδόπουλος, Κ.Γρηγοριάδης Σ.Ασλάνογλου, Λ.Ασλανίδης, Γ.Τσιλογιάννης, 

Μ.Χασιώτης, Σ.Διαμάντης, Γ.Μιχαηλίδης, Α.Τσαχουρίδης, Μ.Τζαφερόπουλος, Κ.Βασιλειάδης 

Χ.Βοργιάδης, Κ.Ρίζος, Ι.Παπαδόπουλος, Κ.Σαμανίδης, Η.Τσιφλίδης Ε.Κελεσίδης, Α.Λαζαρίδης, 

Π.Βασιλείου, Α.Δέλλας 

Κατά της πρότασης του Δημάρχου ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κ.Παλουκίδης, 

Α.Βενιόπουλος, Π.Ντάγκα, Γ.Μαλούτας, Χ.Μακρίδης, Ν.Λουκίδης, Θ.Κορωνάς, Π.Σπυρόπουλος, 

Α.Χατζησαλάτας, Θ.Θεοδωρίδης, Π.Παπαδίνα. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 5-1-2024 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του Δημάρχου. 

2.- Τις υπ’ αριθ. 510/2008, 108 και 148/2011 αποφάσεις του Δ.Σ. 

3.- Την με αρ. πρωτ. 8693/15-10-2008 απόφαση του Γ.Γ. Περιφέρειας Κ.Μακεδονίας. 

4.- Τις με αρ. πρωτ. 3244/20-4-2011 και 3903/18-5-2011 αποφάσεις του Γ.Γ. 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης. 

5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 

6.- Τις διατάξεις του άρθρου 6 του ν. 4623/2019, του άρθρου 65 του ν. 3852/2010, όπως 

τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του ν. 4555/2018 και του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως 

αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 4555/2018. 
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Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

 

Ορίζει τους κοινωνικούς φορείς για τη συμμετοχή εκπροσώπων τους στα Διοικητικά 

Συμβούλια των παρακάτω δημοτικών επιχειρήσεων, ως εξής: 

1.- της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας, εκπρόσωπος του 

Συλλόγου Εργοληπτών Δημοσίων Έργων Ν.Ημαθίας 

2.- της Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας (Κ.Ε.Π.Α.), 

εκπρόσωπος του Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας 

3.- της Κοινωφελούς Επιχείρησης «Δημοτικό Περιφερειακό Θέατρο Βέροιας» 

(ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.) θα συμμετέχει εκπρόσωπος του Ομίλου Φίλων Θεάτρου και Τεχνών Βέροιας. 

 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 15/2024 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Γεώργιος Μιχαηλίδης 

 

 

Πετρούλα Παπαδίνα 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Β. Παπαδόπουλος  Β. Παπαδόπουλος  

Κ. Γρηγοριάδης  Ε. Ταϊπλιάδου-Κασάπη  

Σ. Ασλάνογλου  Π. Στεργιοπούλου  

Λ. Ασλανίδης  Η. Καραμήτσος  

Γ. Τσιλογιάννης  Σ. Παπά  

Μ. Χασιώτης  Ι. Καραγιάννης  

Σ. Διαμάντης     

Α. Τσαχουρίδης     

Μ. Τζαφερόπουλος     

Κ. Βασιλειάδης     

Χ. Βοργιάδης     

Κ. Ρίζος     

Ι. Παπαδόπουλος     

Κ. Σαμανίδης     

Η. Τσιφλίδης     

Ε. Κελεσίδης     

Α. Λαζαρίδης     

Π. Βασιλείου     

Α. Δέλλας     

Κ. Παλουκίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Α. Βενιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  23-1-2024 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Α. Σακαλής 

Π. Ντάγκα 

Γ. Μαλούτας 

Χ. Μακρίδης 

Θ. Κορωνάς 

Π. Σπυρόπουλος 

Α. Χατζησαλάτας 

Θ. Θεοδωρίδης 

Π. Χατζησάββας 
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